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 نبذة تعريفية 

لتحقيق نتائج مميزة عاما من الخبرة في السلك الأكاديمي وتحفيز فرق العمل   12أكثر من   

 ذو خبرة متميزة في التدريب القانوني التجاري والإداري وتطوير المتدربين

مراجعة العقودو القانونية  الاستشاراتبارع في   

ة. المذكرات القضائيالعقود و  صياغةمتميز في   

.لدي التواصل المثالي مع اعضاء الفريق لتعزيز العلاقات المهنية  

   لمؤهلاتا

 .جامعة الملك خالد -قسم الشريعة –الشريعة وأصول الدين بكالوريوس 

 المملكة المتحدة. لندن، ويستمنيستر،جامعة   – ماجستير قانون تمويل الشركات 

 مملكة ماليزيا.  –الجامعة الوطنية الماليزية  –باحث دكتوراه حاليا في القانون التجاري 

 البحث  الاهتمامات

 المراجعات والأدبيات التاريخية. -المرافعات الشرعية -التحكيم -وخصوصاً التجاري بكافة موضوعاته القانون )الخاص( 

 النشر العلمي  

 تحليل مقارن )نشر(  وأستراليا:شركة الشخص الواحد في افريقيا وأمريكا  

 ( 2023يونيو  14بتاريخ  النشرالقبول و  )تم دراسة مقارنة : اوأوروبشركة الشخص الواحد في آسيا 

شركة الشخص الواحد في المملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة والبحرين: دراسة   تالإطار التنظيمي لممارسا
 مقارنة )تحت النشر(
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Professional Summary 

SALAH MOHAMMED ALMASABI 
LECTURER AT NAJRAN UNIVERSITY 
LECTURE  
ADMINISTRATIVE AND SCIENCE COLLEGE 
LAW DEPARTMENT 

More than 12 years of experience in the academic field in addition, to motivating work teams to achieve 

the greatest result. Also, I have distinguished experience in legal, Commercial, and administrative 

training. Moreover, I am Proficient in legal advice, reviewing contracts, and drafting judicial memoranda. 

Furthermore, I have perfect communication with team members to enhance professional relationships. 

Qualifications   

Bachelor of Sharia and Fundamentals of Religion - Department of Sharia - King Khalid University. 

LLM in Corporate Finance Law - University of Westminster, London, United Kingdom. 

Currently a PhD researcher in Commercial Law - National University Malaysia - Kingdom of Malaysia. 

Research Interests  

(private) law, especially commercial - arbitration - legal pleadings - reviews and historical literature. 

Publications: 

Single Shareholder Company in Africa, America and Australia: A Comparative Analysis (published) 

ONE PERSON COMPANY IN ASIA AND EUROPE: A COMPARATIVE STUDY (Acceptance & publishing will be 

14 July 2023). 

REGULATORY FRAMEWORK AND PRACTICES OF OPC IN SAUDI ARABIA, UAE AND BAHRAIN: A 
COMPARATIVE STUDY (submitted). 

 

 

 

 

 

http://journal.fh.unsri.ac.id/index.php/sriwijayalawreview/article/view/2142
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